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0. Kommentar til referat. Kan vi ændre på det med temamøderne, så vi ikke skal vente så lang tid 

før vi har et i skoleregi? Det kan vi godt. Tiderne er ikke meldt ud til børnehusene endnu, da vi 

har afventet, at Line kommer tilbage og på nuværende tidspunkt vil det først være til 

aprilmødet. Børnehusene får måske også behov for tid til deres egne emner i dette forår, og det 

giver mere mening at rykke det fælles temamøde til foråret 2024.  Vi sluttede derfor, at vi på 

vores aprilmøde har et tema møde for os i skolen og at vi har en brainstorm herom på næste 

bestyrelsesmøde i marts.  

 

1.    Status på vores Logo-projekt - Blot en kort opfølgning på hvor vi er nu. 

• Der er ændret logo på brevpapir og de flest dokumenter. Tina og jeg gennemgår principper 

mv. så de også tilrettes med logo - hjemmesiden når vi først til i uge 9. Tina er lidt hårdt 

booket i disse uger. Vi er udfordret i forhold til at slette hjemmesiden Hee skole, da Hee 

skole og Sfo er en underside oprettet på denne profil. Tina har ryddet op hjemmesiden Hee 

Skole i forhold til kommunens retningslinjer om, at billeder slettes efter et års opslag. Vi 

arbejder fortsat på en løsning, men afventer at Tina igen er klar.  

Vi genoptager arbejdet med det, når Tina igen er raskmeldt. 

• I forhold til skiltning ved hovedvejene, så mangler dette fortsat at blive undersøgt.  

Forslag om at søge kommunen om selv at skifte underskiltet ud med et andet end det med 

Sportsplads. Fx Børnebroen Hee-No/sportsplads eller Skole/sportsplads, jeg ville dog 

gerne, der var plads til det første. Vi søger. 

   

2.  Meddelelser fra: 

• Elevråd – De har møde onsdag d. 1. marts. De vil planlægge en ny række turneringer i diverse 

discipliner.  

• Formand – Vi har fået info om, at der var borgermøde om Biogasanlægget ved Hvingel. Det kan 

få stor betydning for, hvor meget trafik vi får igennem vores skoledistrikt og det er tung trafik. 

 

• Skoleleder 

o Skoleårets planlægning. Status – skoleplanen er klar og Monica og jeg sender den ind til 

Kredsen i løbet af foråret. Vi mangler lige at implementerer et udspil fra kommunen i 

forhold til de efteruddannelsesmidler, kommunen har fået fra Mærsk. Vi fik oplægget 

torsdag før vinterferien. Efteruddannelses udspillet betyder, at der skal afsættes ekstra 
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timer til den opgave. Monica og Anders har løst opgaven og fundet timerne, så 

Skoleplanen er gået op. Den præsenteres for lærerne d. 6. marts til Personalemøde. 

o Mus samtaler er afsluttet i forhold til dem, der vedrører skoleårets planlægning. 

o Der er lavet udkast til fagfordeling, ligesom vi har afklaring på klasselærere mv. 

Lærerne vil i ugerne efter vinterferien så deltage i den endelige fagfordeling, som vil 

lægge til grund for skemalægningen. Dette arbejde vil ske i løbet af marts.  

o Vi har, som I kan se, slået Daniels stilling op. Vi har ansættelsessamtaler mandag d. 27. 

Else, Monica og Anders står for det. Vi har, som der er meldt ud, ansat Jan på 21 år og 

han har første skoledag onsdag d. 1. marts. 

o Vi har ligeledes haft stilling opslået som vikariat for Susanne’s stilling frem til 

sommerferien. Vi var hurtige til at finde den rette kandidat og har ansat Rikke, som I 

allerede er orienteret om. Hun har første dag onsdag d. 1. marts.  

o Stillingsopslagene er dd tilrettede, så der står ”Hee og No er to aktive 

landsbysamfund…” 

o Status på skoleindskrivning. Der er indskrevet 9. 

o Dagene og tiderne vedr. introforløb for kommende 0. kl. er aftalt med Børnehusene, 

Thyra og Bodil. Vi har indledt forløbet og det kører fint. 

o Tilbagemelding i forhold til rykker til vejdirektoratet ang. kryds i Hee. Anders har 

rykket her i januar. 

Se svar: 

• Kære Anders Rosholm Hansen 

 

Foreløbig er lokaliteten taget med i puljen af Mindre Lokale Forbedringer, som bliver 

prioriteret hvert år. I år har der desværre ikke været afsat mange midler til denne type af 

tiltag, og lokaliteten er derfor ikke blevet prioriteret i år.  

                              Hvornår lokaliteten kan blive prioriteret afhænger af, hvilke andre tiltag der er på listen  

                              samt økonomi.  

                             Jeg beklager, jeg ikke kan give en mere positiv tilbagemelding.  

                              Venlig hilsen 

Karen Elvang Svendsen 

Ingeniør 

Planlægning og myndighed (Aalborg) 

 

                              Sara ringer til hende og spørger indtil, hvad så? og hvordan med ansøgning til en ny  

                             pulje mv.  

Evt. 

• SFO – Line er fortsat sygemeldt og forventes først at være tilbage på fuld tid til påske. Der blev 
spurgt ind til om hun kan ændre telefonsvarer til, at den henviser til, at man kontakter 
Børnehusene. Det er aftalt med hende dd. 

• Medarbejdere: 



 

  

o Tina er deltidssygemeldt og det er aftalt, at hun bruger den tid, hun er på arbejde på 
Tim Skole. 

o Lone Noesgaard er også sygemeldt for min 2 uger. 
• Støtteforening – forslag om at vi søger dem om bolde til frikvarteret. Det er en lidt dyr post på 

skolens budget, da der forsvinder rigtigt mange. Klaus og Maria mener, det er omkring 16 
fodbolde, der er udleveret i løbet af dette skoleår og Zander udleverede også rigtigt mange 
sidste skoleår. 
 

3. Økonomi – Der er ikke noget nyt ud over det, I hørte på sidste møde. Orientering 
 
4. A Drøftelse af hvordan vi kan sikre overlevering af Skolebestyrelsens tidligere beslutninger til nye 
bestyrelsesmedlemmer. Kan evt. understøttes af en forretningsorden – der beskriver nogle 
overordnede aftaler – herunder skolebestyrelsens brug af Aula. Anders vedlægger oplæg til en 
forretningsorden med de nogle af aftaler, vi har nu og den kan I så vælge at udbygge. (Vi havde en, som 
jeg tidligere har anvendt, som jeg har brugt som skabelon) Det med sort er aftaler, vi har i Hee, det 
med grønt er mulige aftaler. 
Vi drøftede mulighederne og behovet i forhold til hvordan sikre vi en god overlevering af tidligere 
aftaler, samt hvor langt vi skal tilbage. Principperne er det bærende i Skolebestyrelsens arbejde, fordi 
de udstikker den retning, som Skolebestyrelsen ønsker, vi skal arbejde for på skolen. Disse revideres 
hvert år, som beskrevet i vores Årshjul.  
Hertil kommer referaterne som beskriver det, der er arbejdet med og besluttet. En ramme kunne 
være, at man orientere nyvalgte om det, der er sket i den foregående valgperiode, så man ikke skal alt 
for langt tilbage. Endelig var der enighed om at der ikke var behov for en egentlig 
forretningsdagsorden, som beskrevet i oplægget. 
I forhold til referatet, så sendes det ud så I kan kommentere på det og ligeledes, hvis det ønskes få 
tilføjet evt. mindretalsudtalelse. Jeg har ikke oplevet det endnu, men muligheden er der.  
4. B Drøftelse af aktuel sag vedr. øget trafik og hvordan det kan påvirke elevernes skolevej, set i 
forhold til svar fra vejdirektoratet. 
Vi drøftede den aktuelle sag og vi vil fra skolebestyrelsen indsende ideer og forslag til planlægning og 

miljøvurdering af erhvervsområde til biogasanlæg mv. mellem Hee og Tim, hvor vi vil redegøre for 

vores bekymringer i forhold til, hvor meget det vil påvirke den lokale trafik.  

Senest 13. marts. Hvordan kan ses på kommunens hjemmeside, hvor der også er flere beskrivelser af 

projektet.  

Vi har i Skolebestyrelsen drøftet udfordringen, og den påvirkning det vil give på trafikken og 

trafiksikkerheden i vores lokalområde og hvis forslaget bliver en realitet, så kunne vi ønske, at man fx 

anlagde tunneler under hovedvejen, de berørte steder i krydset fx Hvingel, Hee og No. Vi drøftede i 

Skolebestyrelsen, at det kunne være en løsning, der kunne sikre vores mange unge trafikanter. Sara vil 

udarbejde et udkast. Alle er velkomne til at komme med input. Esben vil fx gerne bidrage. 

 
5. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker bag  

     ordene.  Denne gang. 

• Principper for ekskursioner og lejrskole ved Hee skole 

Spørgsmål, kunne der blive flere dage til lejrskole. Udfordring, hvert døgn lejrskolen er 

på koster 34 undervisningstimer. 

• Retningslinjer for cykelture med elever på Hee skole 

• Begge retningslinjer blev gennemgået og rettet til. 



 

  

6. Evt.  

• Esben ønskede at få tilsendt en opdateret beskrivelse af Børnebroen Hee-No med billeder og 

logo. Anders søger at få den udarbejdet torsdag imellem de møder og undervisning, der er. 

• Forslag til emneuge om Miniby – en avis  

• Til næste skolebestyrelses dagsorden – et punkt om brainstorm  

 


